

COLLEGE "ALBERT CAMUS" BOULEVARD GUY DE MAUPASSANT 13140 MIRAMAS Phone : 04 90 58 11 32 E-mail:	3rd Tri- semester Bulletin BOUDJADJA Aymen Born on 10/03/2005 – HALF-BOARDER IN ESTABLISHMENT 4 INE 193069994GH
School year 2020/2021 Class Council of 11/06/2021 32A (19 students) 9rd class RPROFESSIONAL PREPARATION Main teacher: M. FAURE	Mrs. BOUDJADJA Nadia LOU MISTRAOU 37 BD ST EXUPERY 13140 MIRAMAS FRANCE

Materials	T	T	T3 Averages				Elements of the program worked during the period	Appreciations
			Student	Class	-	+		
ENGLISH LV1 Ms. HELARY	14.13	13.09	15.47	9.91	0.54	16.55	- Understanding a brief intervention -Write a short and simple text - Understand short and simple texts - Speak on known topics -Communicate in a simple way	Very good results but Aymen could progress with greater involvement
PLASTIC ARTS Ms. BAILLE	9.80	9.00	9.00	12.84	5.00	19.00	Choose, mobilize and adapt various plastic languages and means according to their effects with an artistic intention while remaining attentive to the unexpected -Exploit - Conceive, realize, show artistic	Lack of seriousness. No remote work.



							projects, individual or collective	
DISCOVER. OCCUPATION. Mr. FAURE	16.00	15.00	12.50	12.13	0.00	17.50		Correct investment.
PHYSICAL AND SPORTS EDUCATION Mr. CHEVILLOTTE	15.00	13.00	14.22	12.59	5.33	17.78	- Respect, build and enforce rules and regulations - Succeed in a planned move in a more or less	Despite his apprehensions and some difficulties in understanding, Aymen stuck to it and made considerable progress Congratulations for your courage and your willful attitude.
SPANISH LV2 Mrs. ACKE	4.00		7.30	11.62	7.30	15.33		Difficulties
FRENCH Ms. DURAND	3.00	5.29	5.67	10.94	2.50	19.00	- Denounce the failings of society -write to think - Read images, documents and non- literary texts - Getting started with argumentation	Efforts this term but mastering the French language is not yet sufficient to be able to really progress.
HISTORY AND GEOGRAPHY Mrs. THUIZAT	10.57	8.13	10.00	12.68	6.00	17.86	-Planning to respond to growing inequalities between French territories - Independence and construction of new states - French overseas territories - A bipolar world at the time of the cold war	The whole remains fragile. Aymen has been less focused in class this term.
MATHEMATIC S Ms. CONTER	7.40	6.22	2.86	10.07	0.94	16.33	- Probabilities - magnitude- product,	Falling results. Aymen seems to have dropped out.



							magnitude-quotient - Equation - Trigonometry	this term. That's a shame.
PHYSICS AND CHEMISTRY Mr. BIG	3.00	9.00	13.00	11.50	9.00	14.00	- Practice scientific and technological approaches - Practice languages - Appropriate tools and methods	Difficulties but serious in class.
BIOLOGY Mrs. JOUNENC-BOISSIN	5.00	6.97	4.40	13.11	4.40	19.33	-Practice scientific and technological approaches - Practice languages - Biological processes and human organism - Organization of the living world	No more work from Aymen this last trisemester
TECHNOLOGY Mr. FAURE	11.25	7.90	6.14	9.81	0.00	15.36	Apply the elementary principles of algorithms and coding to the resolution of a simple problem. - Control a system connected locally or remotely. - Write, debug and execute a program - Numerically simulate the structure and/or the behavior of an object.	Still a lot of difficulties. Aymen will have to put in a lot more effort to progress.
ORAL WHITE DNB Mr. FAURE								



طبية للخدمات العامة
THOIBA GENERAL SERVICES



Absences: 9 half-days (8:30 p.m.) - Delays: 2 - No penalty

Overall assessment: Still too penalized by his lack of command of the language, Aymen will have to put in more effort to progress and succeed in the path he has chosen.

The principal, Brigitte ARTO

(Signed and Sealed)





COLLEGE "ALBERT CAMUS"
BOULEVARD GUY DE MAUPASSANT
13140 MIRAMAS

Tél. : 04 90 58 11 32
Email :

Bulletin du 3ème Trimestre

BOUDJADJA Aymen

Né le 10/03/2005 - DEMI-PENSIONNAIRE DANS L'ETABLISSEMENT 4
INE : 193069994GH

Année scolaire : 2020/2021
Conseil de classe du 11/06/2021

32A (19 élèves)
3EME PREPA-METIERS
Professeur principal : M. FAURE

Mme BOUDJADJA Nadia
LOU MISTRAOU
37 BD ST EXUPERY
13140 MIRAMAS
FRANCE

Matières	T1	T2	Moyennes T3				Éléments du programme travaillés durant la période	Appréciations
			Élève	Clas.	-	+		
ANGLAIS LV1 Mme HELARY	14,13	13,09	15,47	9,91	0,54	16,55	- Comprendre une intervention brève - Ecrire un texte court et articulé simplement - Comprendre des textes courts et simples - Prendre la parole sur des sujets connus - Communiquer de façon simple	Des très bons résultats mais Aymen pouvait progresser avec une plus grande implication
ARTS PLASTIQUES Mme BAILLE	9,60	9,00	9,00	12,84	5,00	19,00	- Choisir, mobiliser et adapter des langages et des moyens plastiques variés en fonction de leurs effets dans une intention artistique en restant attentif à l'inattendu - Exploiter - Concevoir, réaliser, donner à voir des projets artistiques, individuels ou collectifs	Manque de sérieux. Aucun travail en distanciel.
DECOUV. PROFESSION. M. FAURE	16,00	15,00	12,50	12,13	0,00	17,50		Investissement correct.
ED. PHYSIQUE & SPORT. M. CHEVILLOTTE	15,00	13,00	14,22	12,59	5,33	17,78	- Respecter, construire et faire respecter règles et règlements - Réussir un déplacement planifié dans un milieu plus ou moins connu	Malgré ses appréhensions et quelques difficultés de compréhension, Aymen s'est accroché et a réalisé des progrès considérables en voile. Bravo pour ton courage et ton attitude volontaire.
ESPAGNOL LV2 Mme ACKE	4,00		7,30	11,62	7,30	15,33		Des difficultés
FRANCAIS Mme DURAND	3,00	5,29	5,67	10,94	2,50	19,00	- Dénoncer les travers de la société - Ecrire pour réfléchir - Lire des images, des documents et des textes non littéraires - S'initier à l'argumentation	Des efforts ce trimestre mais la maîtrise de la langue française n'est pas encore suffisante pour pouvoir réellement progresser.
HISTOIRE-GEOGRAPHIE Mme THUIZAT	10,57	8,13	10,00	12,68	6,00	17,86	- Aménager pour répondre aux inégalités croissantes entre territoires français - Indépendances et construction de nouveaux États - Les territoires ultra-marins français - Un monde bipolaire au temps de la guerre froide	L'ensemble reste fragile. Aymen a été moins concentré en classe ce trimestre.
MATHEMATIQUES Mme CONTER	7,40	6,22	2,86	10,07	0,94	16,33	- Probabilités - grandeur-produit, grandeur-quotient - Equation - Trigonométrie	Des résultats en chute libre. Aymen semble avoir abandonné ce trimestre. C'est dommage.
PHYSIQUE-CHIMIE M. GROS	3,00	9,00	13,00	11,50	9,00	14,00	- Pratiquer des démarches scientifiques et technologiques - Pratiquer des langages - S'approprier les outils et les méthodes	Des difficultés mais du sérieux en classe.
SCIENCES VIE & TERRE Mme JOUNENC-BOISSIN	5,00	6,97	4,40	13,11	4,40	19,33	- Pratiquer des démarches scientifiques et technologiques - Pratiquer des langages - Processus biologiques et organisme humain - Organisation du monde vivant	Plus aucun travail de la part d'Aymen ce dernier trimestre...
TECHNOLOGIE M. FAURE	11,25	7,90	6,14	9,81	0,00	15,36	- Appliquer les principes élémentaires de l'algorithmique et du codage à la résolution d'un problème simple. - Piloter un système connecté localement ou à distance. - Ecrire, mettre au point et exécuter un programme - Simuler numériquement la structure et/ou le comportement d'un objet.	Encore beaucoup de difficultés. Aymen devra fournir beaucoup plus d'efforts pour progresser.
ORAL BLANC DNB M. FAURE								

Absences : 9 demi-journées (20h30) - Retards : 2 - Aucune punition

Appréciation globale : Toujours trop pénalisé par la non maîtrise de la langue, Aymen devra fournir plus d'efforts pour progresser et réussir dans la voie qu'il a choisie.

La principale, Brigitte ARTO

